
Protokół Nr 2Jo

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym RG które odbyło się w 
dniu 23 czerwca 2017 r.

Posiedzenie trwało od godz. 14.30 do 15.30

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Rosa Sławomir - przewodniczący komisji

2. Kaczmarczyk Marcin - członek komisji

3. Wójcik Grzegorz - członek komisji

4. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji

5. Klusek Ryszard - członek komisji

6. Rasiński Tomasz - członek komisji

W posiedzeniu uczestniczyli: p. Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta, p. Marcin Szerszenowicz

Porządek posiedzenia

Porządek posiedzenia
1. Rozpatrzenie propozycji przejęcia przez Gminę dróg technicznych przy trasie S 8.
2. Informacja na temat wodociągowania Gminy.
3. Rozpatrzenie podań.
4. Sprawy różne.

Przebieg posiedzenia.

Przewodniczący Komisji zaproponował w pierwszej kolejności został rozpatrzony pkt. 3 
Rozpatrzenie podań.

Powyższa propozycja została przyjęta bez uwag.

Ad.l Przewodniczący Komisji odczytał podania w sprawie wykupu gruntów zajętych na 
poszerzenie dróg gminnych:

sa Dariusz - Marianów o wykup działek

-144/4 o pow.0,01 ha, 144/6 o pow.0,0226 ha, 144/11 o pow.0,0271 ha .

Komisja jednogłośnie opowiedziała się za wykupem przedmiotowych działek za cenę po 10,00 zł.

Stanisław Kaszuba Karpin -  o wykup działki nr ewid, 91/5 o pow. 0,0150 ha

Komisja jednogłośnie opowiedziała się za wykupem ww. działki za cenę po 10,00 zł.

insp. ds. drogownictwa^ pRafał Roguski



Mariola Berlińska -  Lasków wykup dz. Nr ewid. 410/10 o pow. 0,0096 ha

Komisja jednogłośnie opowiedziała się za wykupem ww. działki za cenę po 10,00 zł.

Dorota Załęska Dąbrówka o wykup dz. Nr ewid. 31/1 o pow. 0,0067 ha

Komisja jednogłośnie opowiedziała się za wykupem ww. działki za cenę po 10,00 zł.

Mirosław Mędrzycki Warszawa o wykup działek o pow. 126/9 o pow, 0,0136 i 126/11 o pow. 0,0135 
ha położonych w Kowalisze

Komisja jednogłośnie opowiedziała się za wykupem przedmiotowych działek za cenę po 10,00 zł.

Ad. 2 Temat dotyczący przejęcia dróg lokalnych przedstawił Pan Rafał Roguski.

Komisja uznała, że mogą być prowadzone rozmowy w temacie przejęcia dróg technicznych 
ale pod warunkiem wydzielenia geodezyjnego i przygotowania inwentaryzacji tych dróg do 
przekazania przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad.

Ad. 3 Przewodniczący Komisji odczytał pismo p. Doroty Korzonek w sprawie wybudowania 
wodociągu na ul. Spokojnej w Ostrówku.

Komisja uznała, że zgodnie ze środkami i wykonanymi projektami na budowę wodociągów 
wodociągowanie będzie prowadzone sukcesywnie.

Ad. 5 Pan Maricn Szerszenowicz przedstawił projekt uchwały zmieniająca Uchwałę nr 
XXXVI/289/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 26 czerwca 2014 r. w sprawie zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub 
wynajmowania
Komisja jednogłośnie opowiedziała się za podjęciem ww. projektu uchwały.

Zastępca Wójta poinformował, że działka pod oczyszczalnię położona w Czarnowie która 
została zakupiona za kwotę ponad 400 tyś. zł a obecna wartość tej działka oszacowana 
została na ok. 40 tys. zł.

Komisja uznała, aby na obecną chwilę działkę pozostawić w zasobach Gminy.

Na tym protokół zakończono.
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